
 

Αθήνα, 11 Ιανουαρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Καταγγελία της ΟΕΓΝΕ για την απαράδεκτη κατάσταση 

που επικρατεί στο Νοσοκομείο Κορίνθου  

Η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών  Γιατρών Ελλάδος 

(Ο.Ε.Ν.Γ.Ε.) με την από 20/12/2021 ανακοίνωσή της (Α.Π.11830) 

καταγγέλλει την απαράδεκτη κατάσταση που επικρατεί στο 

νοσοκομείο Κορίνθου.  

Αρχικά σε ό,τι αφορά την πτέρυγα νοσηλείας COVID -19 

ενημερωνόμαστε πως  εφημερεύουν 2 ιατροί Φυσικής Ιατρικής και 

Αποκατάστασης, 1 δερματολόγος και 1 γαστρεντερολόγος. «Όλοι 

γιατροί άσχετων ειδικοτήτων και όλοι επικουρικοί. Από τον Οκτώβριο 

στο νοσοκομείο δεν υπάρχει Πνευμονολόγος εν μέσω πανδημίας.»  

Όπως αναφέρεται «στο νοσοκομείο υπάρχουν μόνο 4 Ειδικοί 

Παθολόγοι που υπερεξοντώνονται με τεράστιο φόρτο εργασίας 

καθώς νοσηλεύουν και αντιμετωπίζουν επιπρόσθετα πλήθος non -

covid παθολογικών ασθενών, νοσηλευόμενων , αλλά και επειγόντων 

περιστατικών καθημερινά».  Στην ΜΕΘ υπηρετούν μόνο 3 (τρεις) 

γιατροί εκ των οποίων ο ένας πρόκειται να αποχωρήσει γιατί 

επίκειται ο διορισμός του σε άλλο νοσοκομείο σε μόνιμη θέση. Η 

Ο.Ε.Ν.Γ.Ε απαιτεί η διοίκηση του νοσοκομείου, η διοίκηση της 6ης 

ΥΠΕ και η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υγείας να φροντίσουν 

επιτέλους για την ενίσχυση του νοσοκομείου με μόνιμο ιατρικό και 

λοιπό υγειονομικό προσωπικό αντί να δίνουν, όπως αναφέρουν στην 

ανακοίνωσή τους «διαρκώς εντολές επικίνδυνες για τους ασθενείς 

και εξοντωτικές για τους υγειονομικούς του νοσοκομείου».  

Κατόπιν των παραπάνω  και με δεδομένο πως βρισκόμαστε στην 

ακμή του τέταρτου κύματος με δεκάδες χιλιάδες κρούσματα 

καθημερινά και τις νοσηλείες να αυξάνονται δραματικά (π.χ. 

2/1/2022 400 νέες εισαγωγές) ,  

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2226

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/1/2022



1. Έχει ενημερωθεί για τα προβλήματα του Γενικού Νοσοκομείου 

Κορίνθου, το οποίο εκτός από τους κατοίκους της Κορίνθου 

εξυπηρετεί και περιστατικά από άλλες περιοχές της Ελλάδας;  

2. Ποιος είναι ο αριθμός του υπηρετούντος προσωπικού (ιατρικό, 

παραϊατρικό, νοσηλευτικό) και αν αυτός επαρκεί για να καλύψει τις 

ανάγκες;  

3. Για ποιους λόγους δεν υπάρχει πνευμονολόγος στο Νοσοκομείο 

από τον Οκτώβριο; Έχουν γίνει ενέργειες για την προκήρυξη της 

θέσης και αν ναι, σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία και πότε 

αναμένεται να γίνει η πρόσληψη;  

4. Γιατί στην πτέρυγα νοσηλείας COVID εφημερεύουν γιατροί άσχετων 

ειδικοτήτων (δερματολόγος, γαστρεντερολόγος και Φυσικής 

Ιατρικής και Αποκατάστασης) οι οποίοι, μάλιστα, είναι όλοι 

επικουρικοί και πόσο ασφαλής είναι αυτή η κυβερνητική επιλογή για 

την υγεία των ασθενών;  

5. Υπάρχει πρόβλεψη για άμεσες, μόνιμες προσλήψεις σε ιατρικό, 

παραϊατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό για το Γενικό Νοσοκομείο 

Κορίνθου;  

6. Ποια μέτρα θα λάβει για την συνεχή και αδιάλειπτη λειτουργία του 

Νοσοκομείου και πώς θα προστατεύσει τους πολίτες έτσι ώστε να 

καλύπτονται οι στοιχειώδεις ανάγκες Νοσοκομειακής και  

Υγειονομικής περίθαλψης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




